
„ODDAJĘ OSOCZE, 
PONIEWAŻ DAJE ONO 

INNYM NADZIEJĘ ORAZ 
SZANSĘ NA LEPSZE, 

ZDROWSZE I BARDZIEJ 
PRODUKTYWNE ŻYCIE. 

JAK POWIEDZIAŁ 
MUHAMMAD ALI, 

„SŁUŻBA BLIŹNIM 
TO CZYNSZ, KTÓRY 

PŁACISZ ZA SWÓJ 
POKÓJ TU, NA ZIEMI.””

Icker, dawca osocza

Dawcy osocza ratują życie.
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